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Yttrande angående – Återrapport på uppdrag 
om pågående åtgärder kring 
kompetensutveckling i hbtqi-frågor  
 

HBTQI+-frågorna är oerhört viktiga för Centerpartiet. För oss är det tydligt att det inte 
kan räcka med att ha en temadag, workshops eller gå i Pridetåget även om dessa såklart är 
oerhört viktiga också. Flera av både ÄVOs medarbetare och omsorgstagare är själva 
HBTQI+ och ska känna sig välkomna i Göteborg varje dag.  

Det behöver löpande arbetas med kompetensutveckling och bemötandefrågor för att höja 
kunskapsnivån och kompetens hos alla berörda. Det är viktigt att bjuda in föreningar för 
att ha dialog och lyssna på civilsamhällets kunskap. I de mer utsatta eller utelämnade 
sammanhang som omsorgstagarna kan befinna sig i är det extra viktigt att säkerställa att 
alla känner sig trygga. Det är något som nämnden och förvaltningen ska jobba med varje 
dag. 

Med detta skrivet välkomnar Centerpartiet återrapporteringen även om det hade varit 
önskvärt med mer pågående initiativ. Vi ser fram emot det fortsatta arbetet med den 
kommande HBTQI-planen och förutsätter att det utifrån den kommer utkristalliseras en 
tydlig lägesbild med konkreta förslag på åtgärder för att Göteborg ska bli en stad där alla 
känner sig hemma.  
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